
 
 

Protokoll AK möte  
 
Deltagare: Fredrik Sandström, Sören Johansson, Mathias Bergh, Erika Lundstedt, Victoria Ögren, Mattias 
Mattsson, Maria Edström och Eric Frohm 
 
Datum: 2022-05-22 
Tid: 13.00-1600 
Plats: Ansia 
 
 

1. Åkarinventeringar 
Åkarinventeringar har lämnats in av alla klubbar. Dock har ingen sammanställning gjorts. När den är 
klar skickas den ut till AK och hanteras på kommande möte. 
 

2. Ekonomi 
Ingen ytterligare information avseende Ekonomi har inkommit inför mötet. Rainer ansvarar för att 
genom dialog med Ulrika säkerställa att alla kostnader/intäkter är på plats. Hanteras på kommande 
möte.  
 

3. Tävlingar nästa år 
Mathias informerar om läget. FIS kalendern är ej 100% spikad. När den är på plats kan vi börja kika på 
tävlingsdatum för våra kval. Dialog behöver även hållas med Norrbotten. Målsättning att prel. boka 
tävlingsdatum så snart som möjligt.  
Diskuteras även DM som en separat tävling för SL/GS efter LVC finalerna, kanske tillsammans lokal cup 
ex Kustracet eller liknande.  
 

4. Utvärdering av genomförd säsong 2021/2022 
AK Skellefteå: Kul att få köra tävlingar. Bra säsong generellt med underlag och förutsättningar. Har 
varit lite utmaningar på de tävlingar som arrangerades av klubben. Ny organisation som behöver få 
lite mer rutin/utbildning. Förslag att man ser över reglerna för Guldtackan då de skapat en del dialog.  
Lycksele IF: Kul säsong och roligt att få vara ute på race. Stort fokus på rekrytering för att säkra 
verksamheten framåt. Bra kvalitet på verksamheten men saknar bredden. Tycker sammanhållning 
mellan klubbarna i distriktet varit mycket bra i vintern. Har arrangerat 2 FIS tävlingar och 1 Kustrace 
under vintern på ett bra sätt.  
Vindeln IF: Rolig säsong, kul med tävlingar. Finns bra intresse för alpint i Vindeln framför allt i yngre 
åldrar. Distriksläger bra för sammanhållningen, val av boende viktigt då mycket av sammanhållningen 
skapas där. Har arrangerat 1 LVC kval under vintern som överlag gick bra. Saknas lite rutin inom vissa 
områden som man jobbar med att förbättra. Erik skickar ut Lyckseles checklista som går att använda 
som bas för arrangemang av tävlingar.   
AK Vännäs: Klubb som mår väldigt bra för stunden. Stort inflöde av barn vilket är grymt kul. Utbildar 4 
st ledare i Satu 1 i höst. Har arrangerat 2 tävlingar, Kustrace och Swoosh cup vilka har fungerat bra. 
Har haft rutinerade ledare som fungerat som faddrar under race. Tycker att vinterns tävlingar i 
distriktet har fungerat bra! Har även haft samverkan med ex UHSK avseende träning. Merparten av 
åkarna har åkt tävlingar! 
UHSK: Bra säsong, Bräntberget igång innan jul! Bra underlag och kunnat bedriva träning med bra 
kvalitet både på hemmaplan och ex i Tärnaby tillsammans med övriga klubbar. Utmaning med att det 
är för få som tävlar dvs man har många med i verksamheten,  men inte så stor andel som åker iväg på 
tävling. Fler som kör de lokala alternativen men även här färre barn än tidigare. Erbjuder 3 träningar 
per vecka som ett led i att skapa förutsättningar för att det skall passa fler.  
TIK: Kul och bra säsong. Utmanande underlag beroende på mycket snö under vintern. Anordnat 
många tävlingar både FIS och LVC. Behov av rekrytering som hos övriga klubbar. Ingemar Trofén grymt 
kul tävling att arrangera men även enormt mycket jobb. Kan vi hitta samarbeten i distriktet för att 
hjälpa till? TIK klurar på detta och återkopplar till AK.  
 
 
 
 



 
 

5. Utvärdering av utbildning och lägerverksamhet 
- 1 st utbildning arrangerad av AK genomförd under året under det gränsöverskridande lägret 

mellan längd/Alpint/Freeski. Funkade bra och var uppskattat av deltagarna. 
- Diskuteras hur vi vill jobba med denna fråga i framtiden. Maria behöver få stöttning om hon skall 

vara kvar i denna roll. Förslag att frågan diskuteras på ett separat möte där man sätter en plan för 
kommande säsong. 

- Diskuteras möjligheten att genomföra utbildningar under Distriksläger, ett koncept som 
Norrbotten testat under säsongen.  

- Satu utbildningarna diskuteras. De finns kvar precis som tidigare och är grunden i 
utbildningsplanen. Har varit för få utbildningsplatser senaste året, fanns behov hos klubbarna 
men man fick inte möjlighet att gå. Maria tar med sig denna punkt till förbundets nya 
utbildningsansvariga. 

- Varje klubb får i uppdrag att se över utbildningsbehovet och sammanställa detta klubbvis till 
Maria E. Skall vara inlämnat innan 15/6  

- Översikt utbildningsprogram SSF bifogas som Bilaga 1 
- Dialog om övningsbank, forum etc inom distriktet, kan vara en intressant väg att gå för att sprida 

kunskap i distriktet.  
 

6. Utvärdering av lägerverksamhet 
 
U12-U14: Har haft samma lägerupplägg under året, I snitt har det varit 25 barn per grupp på de olika 
lägren vilket får anses vara bra! 
 
- Barmarksläger i Malå i september som var väldigt uppskattat med en kombination av Fysträning, 

Cykel, Orientering och gemenskaps övningar.   
- Snölager i Tärnaby i december med fokus på SL/GS. U14 bodde på Sporthotellet och U12 på 

Hotellet.  
- Fartläger Tärnaby i februari. Huvudledare Anders Nilsson och Rune Säfwenberg med stöttning 

från klubbarna. Inget gemensamt boende vilket många saknade och detta tar vi med oss till nästa 
år.  

- Planen inför kommande vinter är att fortsätta med samma typ av upplägg. Diskuteras möjlighet 
att köra ett vårläger som avslutning på säsongen där man kombinerar skidåkning med fys. Tanken 
är att erbjuda detta läger till blivande u12 och uppåt. Frågan drivs av distriktsledarna.  

- Diskuteras även lägrens roll för gemenskapen i distriktet, hur vi skall få progression i 
lägerverksamheten ju äldre åkarna blir etc. En viktig del i detta kan vara att göra kopplingen till 
Skidgymnasierna tydligare redan för u14 (ex vilken typ av fysprofil man behöver för att fungera 
bra på ett skidgymnasium) på barmarkslägret.  

 
U16: Har bedrivit läger tillsammans med Norrbotten under vintern. Ingen rapport har inkommit från 
ledarna så frågan hanteras på kommande möte. 
 
Övrigt läger:  
- Distriktsledarnas roll diskuterades. Upplevelse att det finns potential till förbättring i planering. 

Dialog om lagledarroll som skulle kunna stötta distriktstränarna med det administrativa ex boka 
boende, hantering av betalningar etc. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

7. Distriktsledare kommande säsong 
 
U12: Mattias Johansson UHSK, Anders Carlsson UHSK. 2 st nya behöver rekryteras, gärna ledare till 
åkare födda år 2012. 
 
U14: Johanna Kangas TIK, Erik Frohm LIF tackat ja. Magnus Lundstedt VIF samt Rickard Lundström 
UHSK kan tänka sig att vara med men ej 100% klara.  
 
U16: Maria Edström TIK, Sören Johansson UHSK, Mattias Kangas TIK (Distriktstränare), Henrik 
Lundström AKV samt Marcus Zakrisson LIF.  
 
Övrigt Distriksledare:   
- Dialog om antalet ledare per grupp. I nuläget 4 st per grupp vilket är kopplat mot att grupperna är 

relativt stora. Skulle antalet deltagare per grupp minska får detta ses över.  
 

8. Arbetsuppgifter och roller kommande säsong 
Frågan hanteras på kommande möte 
 

9. Ledamöter i AK (2 representanter från varje klubb) 
Frågan hanteras på kommande möte 
 

10. Arbetssätt i AK diskussion hur vi tar det framåt ex skapa årshjul 
Frågan hanteras på kommande möte 

 
11. Övrigt 

 
- Mixade tävlingar U8 (och kanske även U10) lyfts som förslag till kommande säsong. (kvarstår) 
- Diskuteras möjligheten till samarbeten för att få till fler farttävlingar. (kvarstår) 
- Informeras på VSF årsmöte att Sparbanksstiftelsen har dragit tillbaka sina stipendier. VSF styrelse 

jobbar för att hitta en ny partner till detta.  
- Prel datum för Årsmöte VSF 2022-10-09. 
 

  
 
Nästa möte  
 
Måndag 20 juni kl 2100-2200 
 
Protokollförare 
Mathias Bergh, Lycksele IF 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 
Bilaga 1 
 

 


